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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lázár János, építési és közlekedési miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi lesz a kormány által bezáratott vasúti 
mellékvonalak sorsa?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Ön korábban így fogalmazott a kormány által bezáratott vasúti mellékvonalakkal kapcsolatban: „a
10  mellékvonalon  bevezetett  vonathelyettesítő  buszközlekedés  egy  próba.  Lesz  egy  kb.  féléves
átfutási ideje, aztán decemberben kiértékeljük.”.

A Közlekedő Tömeg a napokban tett közzé egy bejegyzést a közösségi médiában, ahol arról írnak,
hogy három hónappal a mellékvonal bezárások után kiderült, hogy:

„(...)  a  vidéki  emberek  nem  kérnek  Lázár  János  pótlóbuszaiból,  köddé  váltak  az  utasok  a
kényelmesebbnek  és  gyorsabbnak  hazudott  vonatpótló  buszokról.  Amint  azt  a  MÁV-Start  és  a
Volánbusz egyesületünk közérdekű adatigénylésére elismerte, a “vonathelyettesítő” buszok mellett
már az első hónapban lényegesen kevesebb utas döntött. Van olyan vonal, ahol a korábbi utasok
kétharmada eltűnt, országosan pedig havi 3000 utazást lehetetlenített el a miniszter ámokfutása.
Különösen sokatmondó, hogy a már bezárás előtt is ritka menetrendű vasútvonalak szenvedték el a
legnagyobb  visszaesést  -  akik  itt  eddig  még  a  szándékosan  utasriasztó  menetrend  mellett  is  a
vasutat választották, vélhetően egyetlen vonzó munkába, iskolába járási lehetőségüket veszítették
most el a vonatok megszüntetésével.”

Az alábbi kérdésekkel fordulok Önhöz:

• Elvégzi-e a kormány – ha igen, mikor – a korábban ígért felülvizsgálatot a bezárt 
mellékvonalakkal kapcsolatban?

• Milyen visszajelzések, adatok jutottak el eddig a minisztériumhoz a 10 bezárt 
mellékvonallal, az utasszám változásával kapcsolatban?

• Az utasszám drasztikus csökkenését látva Miniszter Úr is elismeri, hogy kudarcot vallott a 
kormány vasúti mellékvonalakat ellehetetlenítő?



• Milyen esetben és mikortól indulhat újra a vasúti személyszállítás az érintett vonalakon?
Válaszát előre is köszönöm!

Üdvözlettel,

Dr. Keresztes László Lóránt
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